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EU: Je zajímavé, že i v situaci, kdy se již invaze vyrovnala invazi z roku 2015, tak se o tomto
problému vůbec nehovoří. Jako kdyby nebyl. A to mám na mysli invazi z oblasti Středního a
Blízkého východu a z Afriky. Výměna obyvatel je tedy v plném proudu, ale s tím rozdílem, že
nyní prochází bez zájmu občanů.

Každý kdo sleduje pro Evropany genocidní jednání EU, musí vědět, že výměna obyvatel je jeden ze
zásadních cílů EU.

Předsedkyně Evropské komise Ursula von der Leyenová prosazuje „afrikanizaci“ Evropy, varoval
německý europoslanec Gunnar Beck (AfD). V šokující zprávě odhaluje plány EK na nahrazení
obyvatel Evropy africkými žadateli o azyl. Jak Beck vysvětluje: „To bude zahrnovat válečné a
klimatické uprchlíky, což zahrnuje téměř všechny Afričany – až po Botswanu a Jižní Afriku.“

Podívejte se na Beckovo  svědectví (německy s anglickými titulky, pod videem překlad):

 

Co se děje v Evropském parlamentu? Gunnar Beck to sděluje ve videu:

Dobrý den, dámy a pánové, vážení diváci. Ursula von der Leyenová plánuje afrikanizaci
Evropy. Toto tvrzení není ani fantazie, ani populistické vyvolávání strachu, jak mě 15. května ve
Štrasburku obvinil viceprezident EU Reiner Wieland. Ve skutečnosti je to jediný logický závěr
migrační politiky paní von der Leyenové od doby, kdy se před třemi lety ujala úřadu.

Dokonce i během své děkovné řeči v parlamentu to dala jasně najevo.

Prohlásila Afriku za svého oblíbeného partnera v budoucnu. Pojmenovala Afriku jako
„preferovaného partnera EU“. V březnu 2020 zveřejnila paní Von der Leyenová svou nejnovější
strategii pro Afriku.

Tento článek je z větší části groteskním zkreslením reality, v němž se Afrika se svou populací 1,4
miliardy v budoucnu promění v gigantické Silicon Valley. To bude způsobeno dynamickými africkými
ženami a explodující mladší populací, což kompenzuje slábnoucí demografický vývoj v Evropě.

Podle studie paní von der Leyenové to vytváří pro Evropu velké příležitosti. Z tohoto důvodu
Evropská komise navrhuje komplexní partnerství v oblasti migrace a mobility se dvěma
primárními cíli.

Zaprvé, EU zvýší úsilí a vytvoří více infrastruktury pro přijetí ještě většího počtu afrických
žadatelů o azyl. To bude zahrnovat válečné a klimatické uprchlíky, což zahrnuje téměř všechny
Afričany, neboť v Africe je často horko.

Za druhé, zlepšení vzdělávacích a profesních příležitostí pro Afričany. Nicméně, ne v Africe. To se
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bude dít v Evropě, kde jim bude zajištěno studium zdarma, tedy za peníze daňových poplatníků EU.

Důvod pro zvýšení imigrace z Afriky byl stanoven již v roce 2019 kvůli údajné kolektivní vině, kterou
všichni Evropané dluží všem Afričanům. To je hlavní myšlenka takzvaného usnesení Evropského
parlamentu o základních právech afrického lidu v Evropě z roku 2019. Až do současnosti je
rovnoměrně rozložená bezpodmínečná kolektivní vina založena na staletích špatného zacházení a
přehlížení.

Následují mé postřehy:

Za prvé, špatné zacházení kvůli otroctví a kolonialismu je do jisté míry nepopiratelné, ale v žádném
případě není zřejmé, které životy Afričanů byly kolonizací zhoršeny, a které se ve skutečnosti zlepšily
v důsledku dekolonizace.

Je nesporné, že zločin otroctví byl praktikován nejen Evropany, ale Arabové také zotročili Afričany a
Římané zotročili germánské národy. Turci také zotročovali jiné národy a tak dále a tak dále. Němci
nepožadují od dnešních Italů odškodnění za to, že byli zotročeni, a nikdo nepožaduje reparace od
arabských států.

Za druhé, Evropská komise obviňuje Evropany z pohrdání, cituji, „obrovských úspěchů a pozitivních
příspěvků Afričanů k naší kultuře a civilizaci v Evropě“. Tento argument činí vše okamžitě zřejmým.

Je nám všem zcela jasné, že starověká filozofie, sakrální gotické stavby středověku, stejně jako
paláce renesance a vrcholného baroka, naše literatura a moderní vědy a klasická hudba od
gregoriánského chorálu po Bacha a Beethovena až do 20. století jsou úspěchy, za které vděčíme
především lidem afrického původu.

Komise proto vyzývá členské státy, cituji, „aby vzaly v úvahu, že lidé afrického původu v
průběhu dějin významně přispěli k budování evropské společnosti, a proto musí být historie
lidí afrického původu zahrnuta do školních osnov a zavedena černá historie;“ konec citátu.
Takže už vidíte, kam to směřuje.

Jedná se o groteskní pokus o falšování historie, která má za cíl vymýt mozky našim potomkům
prostřednictvím politicky diktovaných učebních osnov.

Pouze ti, kteří jsou přesvědčeni, že desítky milionů Afričanů žijí mezi námi od středověku, a že
Afričané de facto vybudovali evropskou kulturu, budou moci absolvovat střední školu.

Migrace, jak paní von der Leyenová několikrát řekla v Evropském parlamentu, což znamená
masovou migraci, je, cituji: „zcela normální“.

Faktem je, že migrace NENÍ normální. Setrvání na místě normální je. Dokonce i dnes 98% světové
populace zůstává doma.

Děkujeme za váš zájem a za sledování. Gunnar Beck ze Štrasburku.

Tolik překlad. K uvedenému už jen dodávám, že v posledním roce připravila EU hned několik smluv,
deklarací a dalších dokumentů, které mají urychlit a de facto zlegalizovat migraci z Afriky – o všech
jsem zde již v minulosti psala. Mnohé z toho samozřejmě schválila EU s podporou drtivé většiny
europoslanců…
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